
KS Podgorica-Šentjakob
plodno sodeluje z Belinko

V krajevnl skupnosti Podgorica-
-Sentjakob so. kot nam je pove-
dala njena tajnica Vanda Jurca. za
dan republtke izdali peto Stevilko
krajevnega glaslla NaS kraj. Glasi-
lo. ki izhafa ie iretje leto, je tudi
tokrat postregto s pestrimi novi-
cami.

Med aktualmmi novoslmt v Kra-
jevni skupnosti )e trenutno zelo
uspeino sodelovanje med krajani
in delovno orgarii;acijo Belmka, o
katerem lahko govorimo. ko1 je po-
vedala Vartda Jurca, prvič po pet-
intridesetlh letlh. Septembra letos
so krajani in delavci Belinke pod-
pisali samoupravni sporazum o
dolgotofinem sodelovanju, tako da
bo v pnhodnje Belinkin razvo) in
uspehe Čutiti tucfi v kraju samem.
V tem smislu so obllkovali tudi kra-
jevne plane razvoja za naslednjih
pel let. Da leta 1990 bodo v Šentja-
kobu predvidoma urejeoa Stiri po-
sta|allš£a za primestni in obmestni
promet, v bližim Belinke pa bodo
zaCeli gredlti novo sosesko Podgo-
fl&ka Gmajna. Samoupravni spora-
zum ureja ludt podroCje, ki je v
preteklosti nemaiokfat netilo hudo
krl - skrb za ekoloSko Cisto okolje.
Belinka bo v prlhodnje staino me-
rila hrup In emisl|e nevamih snovi
v okolje, podalki pa bodo na voljo
tudi krajanom.

Oruga novost, ki jo krajani ne-
sirpno pričakujejo v prihodnjem
letu, so novi telefonski priključki.
Gradnja telefonakega kabelskega

omrežja js skupna akcija treh kra-
jevnih skupnosti: Podgorica -
Santjakob, Berifievo - Brinje In
domžalske P§ate. Za 280 novih
prlključkov so plačali v krajevnih
skupnostih nekaj manj kot 5 starih
milijard dinarjev. Polovico tega de-
narja sta za dodainih 100 priključ-
kov prispevali delovni organizaciji
Belinka in InStitut Joief Stefan,
krajane pa |e slal pnključek 10 sta-
nh milijonov dinarjev. Akcija, ki jo
od leiošnjega maja vodi posebni
gradbeni odbor vseh treh krajev-
nih skupnosti, bo predvidoma kon-
Cana v drugi polovici prihodnjega
leta. ko bodo omenjeni telefoni tu-
dl zazvonili Trenutno pa tečejo
priprave na pričetek gradbenih
del.

Krajant so plane za naslednjih
pet let temeljito pretehtali in se &e
pravočasno vključili v oblikovanje
teh dokumentov z dvema javnima
razpravama in tremi zbori kraja-
nov. Molijo jih le še neuradna raz-
miSt|anja, da bl bodofio novo Ijub-
liansko toplarno utegnili graditi v
Sentjakobu. čeprav odločiiev še ni
dokončna se, kot je povedala Van-
da Jurca, takSnemu predlogu že
zdaj odlofino uplrajo -imamo re-
aktor. Bellnko. železnico ter zelo
nevarno in neurejeno križiSfie v
Podgorici, zalo gradnje toplarne v
našem kraju ne bomo dopuslili!«
je bila v imenu sokrajartov odtoCna
tajnica KS Podgorica - Šentjafcob.
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